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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e a Volánbuszokon vagy MÁV szerelvényeken 
olcsó ázsiai migránsmunkás munkavállaló?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy televíziós interjúban hangzott el az elmúlt napokban, hogy Budapesten a 100-as buszjáraton
dolgoznak majd a vendégmunkás sofőrök a BKV-nál. Ezt Naszályi Gábor, az Egységes Közlekedési
Szakszervezet  elnöke  állította  az  adásban.  Információi  szerint  a  buszsofőrök  januártól  állnak
munkába, és angol nyelvű diszpécser segíti őket.

A  Jobbik-Konzervatívok  szilárd  álláspontja,  hogy  nincs  hazánkban  szükség  olcsó  ázsiai
migránsmunkásokra, mert mint azt a 100-as járat példája is mutatja, ők elveszik a magyar emberek
munkáját.
 
 Mindezekre tekintettel kérdezem:

• Lesz-e a Volánbuszokon vagy MÁV szerelvényeken olcsó ázsiai migránsmunkás 
munkavállaló?

• Tervezi-e a kormány a Volánbusznál a BKV-hoz hasonló munkaerőimportot 
megvalósítani?

• Ha igen, hány főt terveznek felvenni, és mely országokból a Volánbusznál és a MÁV-nál?
 

Várom érdemi válaszát!

 

dr. Lukács László György
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